
 1 

Protokół Nr XXIII/16 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 28 września 2016 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Informacja z wykonania budżetu Gminy Łobżenica za I półrocze 2016 r. 

7. Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał, interpelacji radnych 

oraz o wydanych zarządzeniach w I półroczu 2016 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2016 roku. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIX/198/13 w sprawie uchwalenia 

regulaminu zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych lub opiekuńczych 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz ustalenia 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych lub 

opiekuńczych niektórych nauczycieli w szkołach i przedszkolach, a także w sprawie 

liczby uczniów, na których przysługuje etat nauczyciela bibliotekarza w Gminie 

Łobżenica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Łobżenica  

- Gminnego Centrum Administracyjno - Finansowego w Łobżenicy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok.  
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2024.  

14. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.  

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 13:03 otworzył  

XXIII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał radnych i gości. Następnie oświadczył, że zgodnie  

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Poza tym w sesji uczestniczyli: Radni Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jerzy Kado, 

Jan Marek Pikulik, Henryk Szopiński, Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki, Burmistrz 

Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy 

Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy 

Marek Połczyński, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Alicja Wenda, Radca 

Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska, Kierownik Posterunku 

Policji w Łobżenicy Rafał Kozłowski, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy 

lokalnej.     

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1-3 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił pana Burmistrza o zabranie głosu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Powiedział, że liczy na dobrą współpracę z nowym Kierownikiem Posterunku Policji. Dodał: 

„Witamy pana życzliwie, ale również z problemami, jakie mamy na terenie Gminy”. 
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Następnie Burmistrz Łobżenicy wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej pogratulowali panu 

Rafałowi Kozłowskiemu awansu na stanowisko Kierownika Posterunku Policji w Łobżenicy. 

 

Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Rafał Kozłowski 

Wyraził chęć współpracy z władzami Gminy oraz radnymi.  

 

O godzinie 13:07 do sali obrad przybył Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Zenon Hoppe. 

 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  Nr XXII/16 z sesji w dniu 5 września 2016 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XXII/16 z sesji w dniu 5 września 2016 r. 

 

Ad. 3 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

XXIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi 

do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego wnosi o wycofanie z porządku 

obrad punktu ósmego dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica. Stwierdził, 
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że kilka tematów wymaga wyjaśnienia i doprecyzowania. Dostrzegł potrzebę zorganizowania 

spotkania radnych z autorem projektu studium. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść pisma Burmistrza Łobżenicy w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

następujących punktów: 

- podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/157/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 29 marca 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pilskiemu, 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu, 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Nakło nad 

Notecią. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby projekty powyższych uchwał zostały 

rozpatrzone po punkcie dotyczącym podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2016-2024. 

Następnie poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad punktu ósmego dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, kto z radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/157/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 29 marca 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, kto z radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Nakło nad 

Notecią. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie porządek obrad XXIII sesji Rady Miejskiej wraz z wprowadzonymi 

zmianami.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

w następującym brzmieniu: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Informacja z wykonania budżetu Gminy Łobżenica za I półrocze 2016 r. 

7. Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał, interpelacji radnych 

oraz o wydanych zarządzeniach w I półroczu 2016 r. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2016 roku.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIX/198/13 w sprawie uchwalenia 

regulaminu zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych lub opiekuńczych 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz ustalenia 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych lub 

opiekuńczych niektórych nauczycieli w szkołach i przedszkolach, a także w sprawie 

liczby uczniów, na których przysługuje etat nauczyciela bibliotekarza w Gminie 

Łobżenica.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Łobżenica  

- Gminnego Centrum Administracyjno - Finansowego w Łobżenicy.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2024.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/157/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 29 marca 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pilskiemu.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Nakło 

nad Notecią.  

16. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.  

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zakończenie obrad sesji. 

 

Pismo Burmistrza Łobżenicy w sprawie wprowadzenia dodatkowych punktów do porządku 

obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił pana Burmistrza Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 



 7 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że okres międzysesyjny był bardzo pracowity. Oznajmił: „Dzisiaj mogę 

powiedzieć, że wszystkie zadania inwestycyjne realizowane są zgodnie z planem. Jesteśmy 

praktycznie po wszystkich przetargach na ważne zadania drogowe. Pozostał nam jeden 

przetarg na budowę parkingu za ośrodkiem zdrowia”. 

Przedstawił informację na temat realizacji następujących zadań: 

a) Budowa drogi Łobżenica-Kruszki 

Pan Burmistrz opowiedział się za tym, aby budowę drogi Łobżenica-Kruszki oraz Kruszki-

Kijaszkowo zrealizował jeden wykonawca. Oświadczył: „Na ten temat rozmawiamy  

z Powiatem. Chcielibyśmy ogłosić jeden wspólny przetarg”. 

b) Wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi w miejscowości Kościerzyn 

Mały 

Przygotowano projekty podziałów nieruchomości. Przekazano je do Wydziału Geodezji  

w Wyrzysku do ostatecznej akceptacji. Po jej uzyskaniu projekty zostaną przedłożone do 

Urzędu Wojewódzkiego. Trwa również procedura przejmowania gruntów stanowiących 

własność PKP oraz Agencji Nieruchomości Rolnych. 

c) Przebudowa drogi w miejscowości Izdebki  

W dniu 9 września 2016 r. została podpisana umowa z wykonawcą. Wartość zadania to  

488 798, 68 zł brutto. Trwa realizacja inwestycji. Przebudowa drogi powinna zostać 

zakończona do dnia 14 października 2016 r. 

d) Przebudowa ulicy Targowej - do warsztatu pana Rybackiego 

Inwestycja w trakcie realizacji. Podpisano umowę na wykonanie robót uzupełniających.  

Termin  realizacji zadania: koniec października 2016 r. 

e) Przebudowa drogi dojazdowej do pól w miejscowości Walentynowo 

W dniu 9 września br. ogłoszono przetarg nieograniczony na realizację tej inwestycji. 

Złożono cztery oferty - najkorzystniejszą Przedsiębiorstwo El-Kajo Sp. z o.o. z Bydgoszczy. 

f) Remont dachu budynku socjalnego w Witrogoszczy 

Remont został zakończony. 

g) Remont dachu świetlicy w miejscowości Dębno 

Zadanie w trakcie realizacji. 

h) Zmiana organizacji ruchu drogowego na terenie Łobżenicy 

Została podjęta decyzja, aby ruch pojazdów na ul. Dąbrowskiego odbywał się w dwóch 

kierunkach. Trwa również montaż tabliczek kierunkowych na terenie wszystkich sołectw. 
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i) Remont cząstkowy dróg gminnych gruntowych 

Remont dotyczył dróg w następujących miejscowościach: Kościerzyn Mały, Wiktorówko, 

Szczerbin, Piesno, Dziegciarnia, Dźwierszno Małe, Topola, Dębno, Witrogoszcz, Rataje, 

Łobżenica. Dokonano również utwardzenia dróg na terenie sołectwa Witrogoszcz-Kolonia. 

Poniesione wydatki to kwota 270 000 zł. 

j) Przebudowa dróg gminnych w miejscowościach Chlebno, Kunowo i Liszkowo 

Przebudowę dróg w Chlebnie i Liszkowie wykona firma „Trans Kawiko” należąca do pana 

Władysława Szylinga. Prace w Kunowie zrealizuje firma „ZULiT”, której właścicielem jest 

pan Roman Jopek. Koszt przebudowy drogi w Chlebnie to 37 555 zł, w Liszkowie 49 782 zł, 

a w Kunowie 53 000 zł. Prace powinny zakończyć się do końca października 2016 r. 

k) Budowa ścieżki spacerowo-rekreacyjnej wzdłuż rzeki Łobżonki 

W dniu 6 września 2016 r. został ogłoszony przetarg nieograniczony na realizację tej 

inwestycji. Wpłynęły cztery oferty. Najkorzystniejszą złożył Zakład Usług Wielobranżowych 

„Zul Bud” pana Leona Migawy z Witrogoszczy-Osada - na kwotę 300 000 zł brutto.  

l) Utwardzenie placu w miejscowości Łobżenica - za przychodnią 

Przygotowano dokumentację projektową. W dniu 21 września br. został ogłoszony przetarg 

nieograniczony na wykonanie zadania. Termin składania ofert upłynie w dniu 7 października 

2016 r. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że oferty złożone na opracowanie dokumentacji związanej  

z remontem budynku na stadionie im. Alojzego Graja oraz z modernizacją stadionu w Dębnie 

są zbyt kosztowne dla budżetu Gminy. Oznajmił również, że trwają prace na boisku 

sportowym w Ratajach. 

Następnie poinformował, że zorganizowano siedem szkoleń dla sołtysów oraz członków rad 

sołeckich dotyczących funduszu sołeckiego.  

Pan Burmistrz w okresie międzysesyjnym uczestniczył w zebraniach wiejskich związanych  

z podziałem środków z funduszu sołeckiego na 2017 rok. Powiedział, że w 2016 r. na drogi 

przeznaczono kwotę 43 tys. zł. Oznajmił, że na przyszły rok „mamy już 140 tys. zł”.  

W dniu dzisiejszym odbędą się jeszcze dwa zebrania wiejskie. Burmistrz Łobżenicy wyraził 

zadowolenie z powodu przeznaczenia dużych środków w ramach funduszu sołeckiego na 

poprawę stanu dróg. Podziękował radom sołeckim za życzliwość.  

Pan Burmistrz poinformował, że została przeprowadzona inwentaryzacja wyposażenia 

wszystkich świetlic wiejskich na terenie Gminy. Powiedział, że 16 tablic zawierających 

informacje na temat jezior w Gminie zostanie zamontowanych wzdłuż ścieżki rowerowej  

z Łobżenicy do Trzebonia.  
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Oznajmił, że ogłoszono wyniki konkursu na dofinansowanie procesu przygotowania  

i wdrażania programu rewitalizacji. Gmina otrzymała wsparcie w wysokości 77 130 zł. 

Wkład własny to 8 570 zł. Poinformował: „To są pieniądze, które posłużą na przygotowanie 

programu rewitalizacji tzw. obszarów zdegradowanych. Mamy je zdefiniowane, jeżeli chodzi 

o naszą Gminę. To jest na pewno Gródek Krajeński. To jest Łobżenica. To są obszary 

popegeerowskie”.  

Burmistrz Łobżenicy powiedział: „Trwają prace związane z proceduralnym przygotowaniem 

do realizacji zadania związanego z utwardzeniem i ogrodzeniem miejsc na odpady 

segregowane. Są trzy takie miejsca. Osiedle Leśne, ul. Spacerowa i targowisko”. 

Oznajmił, że została podpisana umowa na wykonanie audytu oświetlenia ulicznego wraz  

z inwentaryzacją istniejącej infrastruktury. Poinformował o zamiarze dokonania modernizacji 

oświetlenia na terenie Gminy. 

Powiedział, że trwa realizacja projektu dotyczącego parku miejskiego, na który Gmina 

Łobżenica otrzymała dotację z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w wysokości 30 000 zł. Oświadczył, że staw młyński w Łobżenicy oraz odcinek 

Łobżonki o długości 500 m w kierunku Kościerzyna Małego powinny zostać „wyczyszczone” 

jeszcze w 2016 r. 

Oznajmił, że „odbyła się wizytacja przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Wielkopolskiego w związku ze zgłoszonym do konkursu proekologicznego i prokulturowego 

wnioskiem związanym z obchodami 700-lecia Łobżenicy”. Poinformował, że pracownicy 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

przeprowadzili kontrolę dotyczącą realizacji projektu polegającego na wykonaniu nowych 

nasadzeń w parku miejskim w 2015 r. Wypadła ona pozytywnie. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że odbyło się spotkanie z udziałem konserwatora 

zabytków pana Romana Chwaliszewskiego oraz architekt pani Joanny Chojnackiej dotyczące 

„kompleksowej wizualizacji całej starej części miasta”. Poinformował o nawiązaniu kontaktu 

z firmą Akzo Nobel produkującą m.in. farby elewacyjne.  

Pan Burmistrz powiedział, że doszło również do spotkania z przedstawicielami firmy Siemens 

„w zakresie omówienia alternatywnego źródła finansowania prac termomodernizacyjnych”. 

Poinformował, że wniosek o dofinansowanie ze środków WRPO termomodernizacji czterech 

obiektów (Urzędu Miejskiego, Przedszkola Publicznego, Centrum Profilaktyki i Aktywności 

Społecznej w Łobżenicy oraz Szkoły Podstawowej w Dźwiersznie Małym) został pozytywnie 

oceniony pod względem formalnym i merytorycznym. Oznajmił: „Nasz wniosek uzyskał  

pięćdziesiąte dziewiąte miejsce, ale nie załapał się do dofinansowania. Bardzo się tym 
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zmartwiliśmy, bo to był bój o 3,6 mln zł. (…) Oczywiście złożyliśmy protest. Nie wiem jak 

będzie rozpatrzony. Po prostu tam nie ma pieniędzy. Tam było 91 mln zł. Jesteśmy na 

pięćdziesiątym dziewiątym miejscu, a do trzydziestego któregoś tylko starczyło”. Dodał: 

„Myślimy teraz nad inżynierią finansową. Jak to zrealizować, ponieważ to był duży wysiłek  

z naszej strony. Wysiłek związany z przygotowaniem wniosku, ale również wysiłek 

finansowy”.  

W dalszej części sprawozdania Burmistrz Łobżenicy powiedział, że odbyło się spotkanie  

z przedstawicielami Gminy Nakło nad Notecią, ZHP oraz firmy projektowej dotyczące 

rewitalizacji terenu Gródka Krajeńskiego. 

Oznajmił, że pierwszy przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Dźwiersznie Wielkim nie został rozstrzygnięty z powodu braku 

wpłaty wadium. Powiedział, że w wyniku przeprowadzonych przetargów nabywcą działki  

nr 225/13 w Ratajach został pan Tomasz Klapa, a działki nr 199/9 w Wiktorówku pan Marcin 

Frankowski.  

Poinformował, że w dniu 23 września 2016 r. ogłoszone zostały przetargi na sprzedaż 

nieruchomości położonych w Liszkowie, Dźwiersznie Małym, Dziegciarni oraz w Łobżenicy. 

Odbędą się one w dniu 25 października 2016 r. 

Pan Burmistrz powiedział, że projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Dźwierszno Małe-Letnisko w Gródku Krajeńskim zostanie wyłożony do publicznego 

wglądu w terminie od 29 września do 27 października 2016 r. Trwa również procedura 

wyłączeń gruntów rolnych z produkcji dla następujących planów miejscowych: wsi Luchowo, 

terenu Łobżenicy w rejonie ul. Targowej oraz ul. Mickiewicza.  

Następnie Włodarz Gminy poruszył temat konkursu ogłoszonego przez Ministerstwo Spraw 

Wewnętrznych i Administracji w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja  

i Rozwój. Poinformował, że Gmina Łobżenica przystąpiła do konkursu w partnerstwie z 22 

gminami i liderem WOKiSS Poznań z projektem o nazwie „Cyfrowe samorządy atutem 

Wielkopolski”. W ramach założeń projektu każda z gmin otrzyma kwotę 133 000 zł. Projekt 

będzie obejmował zakup oprogramowania komputerowego do zarządzania nieruchomościami 

i mieniem komunalnym, wdrożenie platformy komunikacyjnej dla wybranych podatków  

i opłat, zakup sprzętu komputerowego, audyt bezpieczeństwa informacji oraz 

przeprowadzenie 30 szkoleń dla pracowników Urzędu Miejskiego o różnej tematyce.  

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 21 września 2016 r. została podpisana umowa na 

udzielenie dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Trójcy w Łobżenicy na prace 
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budowlano-konserwatorskie przy kościele p.w. św. Szczepana. Wysokość dotacji to  

60 000 zł.  

Oznajmił, że w dniu 26 września br. w Urzędzie Miejskim zorganizowano szkolenie na temat 

elementów techniki prawodawczej w procesie tworzenia prawa miejscowego  

z uwzględnieniem najnowszych zmian w tym zakresie.  

Poinformował, że „w okresie sprawozdawczym prowadzono działania związane  

z możliwością pozyskania dotacji na założenie własnej firmy w ramach Wielkopolskiego 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020 współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego. Odbyły się spotkania. Tutaj pan Burmistrz 

Lewandowski się w to zaangażował”. Dziewięć osób z terenu Gminy Łobżenica będzie mogło 

skorzystać z dotacji w wysokości 22 000 zł na rozpoczęcie działalności gospodarczej. 

Dodatkowo przez rok będą one otrzymywać 1 750 zł miesięcznie na prowadzenie bieżącej 

działalności. 

Następnie pan Burmistrz oznajmił, że w dniu 16 września 2016 r. w kuchni łobżenickiego 

przedszkola zainstalowano piec konwekcyjny parowy oraz kocioł warzelny. Poinformował, że 

dozór techniczny odebrał windę, która została zamontowana w budynku gimnazjum. 

Powiedział, że w okresie międzysesyjnym odbyła się narada dyrektorów jednostek 

oświatowych. W dniu 24 września br. na stadionie miejskim oraz na Orliku zorganizowano 

ponadregionalną inaugurację sportowego roku szkolnego. 

Burmistrz Łobżenicy oświadczył: „Dokonano wyboru mieszkania, które będzie pełniło rolę 

mieszkania wspomaganego zgodnie z założeniami realizowanego przez Miejsko Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Łobżenicy projektu o nazwie Wsparcie dla osób starszych 

niesamodzielnych, w tym niepełnosprawnych z terenu Gminy Łobżenica. Lokal znajduje się 

na ul. Złotowskiej 31”. Rozpoczęła się wstępna kwalifikacja uczestników do powyższego 

projektu. 

Poinformował, że tysiąc mieszkańców Gminy otrzyma pomoc żywnościową. Oznajmił, że do 

dnia 15 września 2016 r. złożono 240 wniosków o przyznanie stypendiów socjalnych dla 

dzieci z rodzin, w których kryterium dochodowe nie przekracza 514 zł.  

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w dniu 11 września 2016 r. był obecny 

podczas przeglądu chórów w Górce Klasztornej, a dwa dni później na spotkaniu dotyczącym 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku. Dodał, że uroczysta inauguracja roku akademickiego będzie 

miała miejsce w dniu 10 października 2016 r. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poruszyła temat zmiany organizacji ruchu drogowego na terenie Łobżenicy. Powiedziała: 

„Dowiaduje się tu po raz pierwszy, że ulica Dąbrowskiego ma być ulicą dwukierunkową. 

Miało być spotkanie, gdzie mieliśmy tutaj rozmawiać na ten temat”. Oświadczyła: „Czuję się 

oszukana. I chciałabym spotkania”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Nie da się spełnić wszystkich życzeń i żeby każdemu zmiana organizacji ruchu po 

prostu przypadła do gustu. No zawsze będą jakieś problemy. Decyzję trzeba podjąć. My tą 

decyzję podejmujemy w oparciu o opinie osób, które zawodowo się tym zajmują”. Dodał: 

„Oczywiście możemy o tym jeszcze rozmawiać, ale kiedyś tą organizację ruchu musimy 

zakończyć w Łobżenicy”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Stwierdziła: „Od początku było na spotkaniach, że ma być to ulica jednokierunkowa. A w tej 

chwili jest już dwukierunkowa”. Powtórzyła, że kwestię organizacji ruchu drogowego na  

ul. Dąbrowskiego należy jeszcze raz przedyskutować. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Mam propozycję, żebyśmy jeszcze raz w zespole się spotkali”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Poparł propozycję pana Burmistrza. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zwrócił uwagę na fakt, że ulice na terenie Łobżenicy są wąskie. W związku z tym należy 

znaleźć najlepsze możliwe rozwiązanie w kwestii organizacji ruchu drogowego. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził, że należy mieć na uwadze, „że miasto Łobżenica ma być przyjaznym dla 

wszystkich. Także dla tych, którzy przyjeżdżają na zakupy, przyjeżdżają z towarem do tego 

miasta. Nie możemy w ten sposób robić, żeby tym ludziom ograniczać w jakiś sposób 

swobodne poruszanie się po mieście. W chwili obecnej poruszanie się dla ludzi, którzy nie 

znają tego miasta, jest utrudnione”. Radny Ryszard Biniak dodał, że spotkanie, o którym 

mówił pan Burmistrz, powinno dojść do skutku. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że organem, który zarządza ruchem na drogach gminnych, jest Starosta. 

Oświadczył: „Też uważam, że nie wszystkich tutaj zadowolimy w tych rozwiązaniach, bo 

Łobżenica ma pewien układ funkcjonalny, który do tego ruchu nie jest przystosowany”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział, że w przypadku wypadku samochodowego w okolicach szkoły podstawowej  

w Łobżenicy, ul. Dąbrowskiego z obecnie obowiązującym kierunkiem ruchu będzie stanowiła 

jedyny objazd w kierunku centrum miasta.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Stwierdziła, że na ul. Dąbrowskiego powinien nadal obowiązywać jeden kierunek ruchu 

pojazdów - w stronę centrum miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Burmistrza 

Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Ad. 5 Wystąpienia zaproszonych gości 

 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jerzy Kado 

Poinformował, że na zadania drogowe w Województwie Wielkopolskim zaplanowano  

450 mln zł. Po przetargach pozostało 200 mln zł oszczędności. Oznajmił: „Okazuje się, że 

asfalt jest tańszy cztery razy, a to jest główny koszt drogi. Czyli można powiedzieć, że na ten 

rok przy taniej ropie to wychodzi bardzo korzystnie i stwarza możliwości zarazem, że więcej 

zrobimy za przeznaczone pieniądze”.  

Następnie powiedział, że rząd „ułatwił proces odwoławczy”. Ze względu na odwołania firm 

biorących udział w przetargach Sejmik Województwa przesunął część środków na przyszły 

rok.  

Pan Jerzy Kado oznajmił również, że w 2017 r. zostanie zrealizowana przebudowa drogi 

wojewódzkiej nr 242 na terenie Luchowa. Dodał: „W poniedziałek rozmawiałem jeszcze  

z marszałkiem Jankowiakiem. Cztery z groszem miliony zostały zapewnione w budżecie 

przyszłego roku”. 

 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Henryk Szopiński 

Poinformował, że zgodnie z obowiązującymi przepisami szerokość drogi wojewódzkiej musi 

wynosić minimum 7 m. Każde odstępstwo wymaga zgody Ministra Infrastruktury. 

Oświadczył: „Dobra wiadomość dla Luchowa jest taka, że ten odcinek będzie cały robiony,  

a nie tylko częściowo”. Stwierdził: „Myślę, że mieszkańcy nam tutaj wybaczą to trochę 

opóźnienia”. Powiedział, że Wielkopolski Zarząd Dróg Wojewódzkich powinien wykorzystać 

okres zimowy na ogłoszenie przetargu i podpisanie umów. 

Następnie poruszył temat wniosku Gminy Łobżenica o dofinansowanie termomodernizacji 

obiektów publicznych. Oznajmił: „Rzeczywiście ta mnogość projektów i ogromna liczba 

parametrów, które wzięto pod uwagę, spowodowała, że rzeczywiście ten projekt jest na 

pięćdziesiątym dziewiątym miejscu”. Po przeprowadzonych przetargach może okazać się, że 

zostaną pewne oszczędności. 

Pan Henryk Szopiński stwierdził, że środki na konserwację zabytków w Wielkopolsce nie są 

duże. Poinformował: „Na organizacje pozarządowe w dziedzinie kultury przeznaczymy około 

400 tys. zł więcej niż w ubiegłych latach”. Dodał, że niebawem zostanie ogłoszony nabór na 

stypendia i nagrody w dziedzinie kultury. 
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Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jan Marek Pikulik 

Oznajmił, że na sesji w dniu 26 września 2016 r. Sejmik Województwa podjął apel w sprawie 

trudnej sytuacji w rolnictwie. Zwrócił uwagę na ryzyko wystąpienia choroby ASF na terenie 

Wielkopolski.  

Poinformował również, że podczas ostatniej sesji radni Sejmiku Województwa przez prawie 

cztery godziny debatowali o stanie zdrowia w Wielkopolsce. Stwierdził, że systematyczne 

dofinansowywanie placówek służby zdrowia wpływa na podniesienie jakości świadczonych 

usług.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Ponowił wniosek o utworzenie przejść dla pieszych na drodze wojewódzkiej nr 242  

na ul. Wyrzyskiej w Łobżenicy oraz w Dźwiersznie Wielkim. 

Powiedział: „Od pani Krupka nie otrzymałem żadnej odpowiedzi, a powinienem uważam 

takie coś otrzymać. To jest moim zdaniem lekceważenie mnie jako radnego, nas jako Rady,  

a tak samo lekceważenie problemu, o którym ja mówię. Czy ktokolwiek z tych panów, którzy 

podjęli tą decyzję i twierdzą, że jest mała wypadkowość, że nie ma gdzie tych przejść dla 

pieszych zrobić, czy w ogóle się pochylił nad tym w sposób zasadniczy i czy w ogóle był na 

miejscu. Śmiem wątpić w to”. Dodał: „Jedynie dzięki uprzejmości tutaj radnego pana Jana 

Marka Pikulika koleżeńską odpowiedź otrzymałem. Ale to mnie nie zadowala”. 

Następny radny Ryszard Biniak zgłosił zastrzeżenia do firmy Asta dotyczące realizacji 

projektu mającego na celu podłączenie mieszkańców do sieci światłowodowej.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odniósł się do kwestii braku przejść dla pieszych na ul. Wyrzyskiej. Powiedział: „Odbyło się 

tam spotkanie. Był przedstawiciel policji z Piły, z ruchu drogowego. Byli przedstawiciele  

z Wojewódzkiego Zarządu Dróg. Była łobżenicka policja. Ja odniosłem takie wrażenie, że 

Wojewódzki Zarząd Dróg robi wszystko, żeby nie zrobić. Nie, żeby doradzić, żeby znaleźć 

rozwiązanie. Bo szukaliśmy tego rozwiązania. Każde nowe urządzenie na drodze to jest 

zawsze sprzeciw i od razu się mówi, że nie idzie”.  

Burmistrz Łobżenicy zwrócił uwagę na dużą prędkość pojazdów wjeżdżających do Łobżenicy 

od strony Wyrzyska. Poprosił radnych Sejmiku Województwa o interwencję w sprawie 

utworzenia przejść dla pieszych na ul. Wyrzyskiej. 

Pan Burmistrz dodał, że radny Andrzej Borowy wiele razy zwracał uwagę na brak na drodze 

wojewódzkiej nr 242 w Dźwiersznie Małym znaku informującego o skręcie na Witrogoszcz.  
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Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jan Marek Pikulik 

Przypomniał, że składał interpelację w sprawie utworzenia przejść dla pieszych na  

ul. Wyrzyskiej w Łobżenicy oraz w Dźwiersznie Wielkim. Stwierdził, że ma „takie wrażenie, 

że to jest taka spychologia, że najlepiej jak by tych przejść nie było”. Dostrzegł potrzebę ich 

powstania. Dodał, że złoży kolejną interpelację w powyższej sprawie.  

 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Henryk Szopiński 

Powiedział, że kwestia utworzenia przejść dla pieszych zostanie poruszona na 

październikowym posiedzeniu Komisji Infrastruktury Sejmiku Województwa. Dodał: „Nie 

mogę obiecać na sto procent, że to się uda, ale zrobimy wszystko, żeby tak było”.  

Następnie poinformował: „Skoro firma Asta spełniła wszystkie wymogi zawarte w umowie, 

czyli te ileś gniazdek, które miała przyłączyć, to my właściwie nie możemy jej nakazać tego, 

żeby ona dochodziła do innych miejsc. Firma Asta była też gościem na naszej komisji 

niedawno. Rozmawialiśmy na ten temat długo. Mamy zapewnienie od firmy, że wszędzie 

tam, gdzie te gniazda, gdzie są wyjścia, gdzie są przewody, oni systematycznie będą, bo to 

jest w ich własnym interesie, podłączać następnych abonentów”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił: „Tylko mi chodzi o taką rzecz, że są wykonane przyłącza, a nie są podłączone”. 

 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Henryk Szopiński 

Powiedział: „Oni tłumaczą się tym, że to jest kwestia czasu”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Poruszył temat prac wykonanych w 2016 r. na drodze wojewódzkiej nr 242 w Łobżenicy. 

Oznajmił: „Z dokumentacji wynika, że chodnik plus kładka plus wymalowane przejścia przy 

cmentarzu to ciągi pieszo-rowerowe”. Stwierdził, że w powyższych miejscach brakuje 

oznakowania umożliwiającego przejazd rowerzystom.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Oświadczył, że można usunąć co drugą topolę rosnąca przy drogach. Wyraził nadzieję, że  

w 2017 r. dojdzie do remontu drogi wojewódzkiej nr 242 na terenie Luchowa. Opowiedział 

się za przeznaczaniem środków finansowych na renowację zabytków. Wyraził zadowolenie  

z przeprowadzenia remontu wieży kościoła p.w. św. Szczepana w Łobżenicy. 
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Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Henryk Szopiński 

Poinformował, że nadwyżka w budżecie Województwa za pierwsze półrocze br. wyniosła 

ponad 60 mln zł. Dodał: „To świadczy, że jest to gospodarne województwo”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił piętnastominutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powitał Wicestarostę Pilskiego pana Stefana Piechockiego, który przybył na sesję w czasie 

przerwy w obradach. Zapytał, czy pan Wicestarosta chciałby zabrać głos. 

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Poruszył temat Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łobżenicy. Powiedział: „Musimy 

podjąć rozmowy, które pozwolą na to, żeby ta jednostka u was była bardziej prężna i służyła 

społeczeństwu, a jednocześnie zachowała swoją godność średniej szkoły w Łobżenicy. To jest 

dla mnie i dla Zarządu rzecz bardzo ważna. Ważne, żebyśmy w tym temacie rozmawiali  

i doszli do konsensusu”. 

Stwierdził, że w budżecie Powiatu środki inwestycyjne to tylko około 5 mln zł. Zwrócił 

uwagę na trudności w uzyskaniu dofinansowania z Narodowego Programu Budowy Dróg  

i Autostrad. Oświadczył: „Tam jest tak przygotowany regulamin pozyskiwania środków, że 

służy on głównie dużych aglomeracjom”.  

Pan Wicestarosta wyraził zadowolenie z pozyskania środków zewnętrznych na budowę drogi 

Kruszki-Kijaszkowo. Oznajmił, że do 2013 r. liczba inwestycji powiatowych na terenie 

Gminy Łobżenica była mała. Od tego czasu sytuacja uległa poprawie. Do 2012 r. trwała 

budowa południowej obwodnicy Powiatu. 

Stwierdził, że w 2016 r. większość inwestycji Powiatu jest realizowana w Gminie Szydłowo. 

Oświadczył: „Jest rok Szydłowa. Jest rok Ujścia. A przyszły rok będzie rokiem łobżenickim”. 

W 2017 r. nastąpi budowa drogi Kruszki-Kijaszkowo. Zgodnie ze słowami Wicestarosty 

Pilskiego „do tego dołożymy pewnie ze dwa chodniki”.  

Następnie pan Stefan Piechocki powiedział: „Łobżenica kosztuje Powiat Pilski około  

15 milionów rocznie. Żebyśmy też mieli świadomość wydawania środków powiatowych. 

Najdroższą aglomeracją jest miasto Piła. Piła wchłania prawie 60 milinów budżetu Powiatu. 
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Musimy pamiętać, że to nie tylko inwestycje, ale również jednostki, które funkcjonują  

w poszczególnych gminach”. Na terenie Gminy Łobżenica znajduje się duża liczba jednostek 

podlegających Powiatowi Pilskiemu.  

Pan Wicestarosta dodał, że radni powiatowi z terenu Gminy Łobżenica są bardzo aktywni. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Panie Starosto. Dziękuję za tą wypowiedź. Oczywiście doceniamy te wszystkie 

działania”. Następnie pan Burmistrz zwrócił uwagę na zły stan dróg powiatowych na terenie 

Gminy Łobżenica. Dostrzegł potrzebę dokończenia chodnika na ul. Złotowskiej. 

Poinformował, że chodnik w Witrogoszczy nie zostanie wykonany w 2016 r. ze względu na 

brak dokumentacji. Zgodnie z ustaleniami realizacja tego zadania nastąpi wiosną 2017 r.,  

a w obecnym roku dojdzie do budowy chodnika w Ratajach przy wjeździe od strony 

Wysokiej.  

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Powiedział, że po zabezpieczeniu w dniu jutrzejszym przez Radę Powiatu środków na 

budowę chodnika w Ratajach zostanie uruchomiona procedura przetargowa.  

Poruszył również kwestię budowy chodnika w Witrogoszczy. Oznajmił: „Musi być projekt. 

Ten projekt będzie zrobiony. Możemy go wpuścić w przyszłym roku. Czyli to jest jedna 

inwestycja, o której już mogę powiedzieć, że będzie”. 

Pan Wicestarosta dodał, że należy się zastanowić, czy ważniejszym zadaniem niż budowa 

chodników nie jest położenie nakładek asfaltowych na najbardziej zniszczonych odcinkach 

dróg. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Zwrócił się do Wicestarosty Pilskiego pana Stefana Piechockiego. Powiedział: „Dźwierszno 

Małe trzydzieści lat czeka na chodnik. Jest tam szkoła. Dzieci chodzą”.  

Stwierdził, że należy zadbać o rozwój turystyki na terenie Gminy Łobżenica. Przypomniał, że 

przepust w Dźwiersznie Małym w „70% jest zniszczony”. Poinformował, że sprawa ta miała 

zostać załatwiona do końca czerwca 2016 r. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy chodnik na ul. Ks. L. Raczkowskiego w Łobżenicy zostanie przełożony. 

Powiedział, że przy wjeździe na ul. Złotowską od strony Rudnej należy wstawić zakaz ruchu 
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dla rowerów. Stwierdził, że na skrzyżowaniach ul. Złotowskiej z drogami osiedlowymi 

brakuje znaków mówiących o przejściach dla pieszych oraz ścieżce rowerowej.  

Dostrzegł również potrzebę utworzenia na tej ulicy dodatkowego przejścia dla pieszych - na 

wysokości bloków.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Zapytał, czy jest przewidywane położenie nowej nakładki asfaltowej na drodze powiatowej  

w Topoli. Zwrócił uwagę na zły stan tej drogi. 

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Dostrzegł potrzebę przełożenia chodnika na ul. Ks. L. Raczkowskiego. Powiedział: 

„Następuje problem, który musimy też brać pod uwagę. Bo będą sytuacje, czy budować 

nowy, czy przebudować istniejący już chodnik. Takie sytuacje. Z takimi rzeczami będziemy 

się spotykali. I będziemy musieli wewnętrznie rozmawiać z samorządowcami w gminach, co 

jest dla was pilniejsze. Ja jestem od tego, żeby wykonać wasze oczekiwania. Ja nie będę 

mówił, że ja chcę to zrobić. Ja będę mówił, że mam dla państwa 80 000 zł na chodniki  

i państwo wybierzecie, gdzie dla was te chodniki są najważniejsze. Oczywiście ze wsparciem 

radnych Powiatu. Bo mimo, że wy będziecie mówili, to ja bardzo mocno muszę się liczyć  

z radnymi Powiatu”.  

Następnie pan Wicestarosta oświadczył: „Jeżeli dobrze mi się uda ten budżet przeprowadzić  

i uzyskam akceptację miliona złotych na nakładki, to i nakładka do Łobżenicy też trafi. Na te 

właśnie takie stu, dwustumetrowe potrzeby”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Wnioskował o uzupełnienie chodnika przy przejściu dla pieszych na ul. Sikorskiego koło 

Placu Kombatantów. 

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Powiedział, że zainteresuje się tą sprawą. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Podziękował panu Wicestaroście za dotychczasową współpracę. Wyraził zadowolenie  

z jakości dotychczasowych prac wykonanych na ul. 1 Maja w Łobżenicy. Poinformował, że  

w dniu 6 października 2016 r. odbędzie się spotkanie z panem Starostą dotyczące inwestycji 
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drogowych w przyszłym roku. Powiedział: „Do tego czasu chcielibyśmy w urzędzie 

przygotować naszą propozycję, jeżeli chodzi o drogi, czyli chodniki, nakładki, naprawy 

powierzchniowe. To wszystko, co naszym zdaniem widzielibyśmy do zrobienia”.  

Pan Burmistrz zaproponował zorganizowanie spotkania z radnymi w celu ustalenia hierarchii 

potrzeb w zakresie inwestycji drogowych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zwrócił uwagę na uskok przy moście na drodze powiatowej ze Szczerbina do Kościerzyna 

Małego. 

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Poprosił o określenie hierarchii potrzeb co do inwestycji drogowych. Stwierdził: „Państwo 

macie wiele potrzeb”. Jedną z nich jest dokończenie chodnika na ul. Złotowskiej  

w Łobżenicy.  

Następnie powiedział: „Jeżeli chodzi o ten uskok, to wiadomo, że ja to zrobię dopiero wiosną, 

bo w ramach remontów mogę ułożyć tam masę asfaltową”.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Zwrócił uwagę na duży wkład Gminy Łobżenica w wycinkę krzewów oraz wykaszanie 

poboczy dróg, których zarządcą jest Powiat Pilski. Dodał: „Myślę, że żadna Gmina takiej 

ilości prac na drogach powiatowych nie wykonała”.  

 

Ad. 6 Informacja z wykonania budżetu Gminy Łobżenica za I półrocze 2016 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni mieli możliwość zapoznania się z informacją z wykonania budżetu 

Gminy Łobżenica za pierwsze półrocze 2016 r. Do Biura Rady wpłynęła również opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie obrad. 

Powyższe dokumenty stanowią załączniki nr 5  i 6 do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przeanalizowała informację 

przedstawioną przez pana Burmistrza. Poinformował, że dochody bieżące w pierwszym 

półroczu 2016 r. zostały zrealizowane na poziomie wyższym niż 50%. Powiedział, że 

Komisja Budżetu zauważyła niższy poziom wykonania dochodów majątkowych. Stwierdził: 

„Oczywiście to łączy się z zaplanowaną sprzedażą mienia komunalnego, która na ten czas nie 

była jeszcze tak zaawansowana w realizacji”.  

Oświadczył, że „poziom realizacji dochodów do końca roku nie powinien być zagrożony”. 

Pierwsze półrocze 2016 r. zamknęło się nadwyżką budżetową. Zadania zaplanowane  

w budżecie powinny zostać zrealizowane „na zakładanym poziomie”. 

Radny Edward Starszak dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

oceniła poziom realizacji budżetu Gminy w pierwszym półroczu 2016 r. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poprosił, aby pani Skarbnik odniosła się do nieprawidłowości stwierdzonych przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o informacji z wykonania 

budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2016 r. jest pozytywna, z zastrzeżeniami opisanymi  

w części IV uzasadnienia. Oznajmiła, że nastąpiła zmiana Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. 

Powiedziała, że pierwsza z nieprawidłowości dotyczy wydatków związanych z realizacją 

gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych. Poinformowała, 

że wydatki na ten cel ponoszone są zarówno przez Urząd Miejski, jak i Miejsko Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej. Stwierdziła: „Dlatego też te kwoty tutaj są rozbieżne.  

Po dodaniu obu kwot jest to zgodne z tym, co było w naszych księgach”.  

Pani Skarbnik oznajmiła, że kolejna uwaga Regionalnej Izby Obrachunkowej związana jest  

z odpisami na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych, które wykonano poniżej 75%. 

Powiedziała, że uwaga ta dotyczy oświaty. Okazało się, że wielkość odpisu została 

zaokrąglona do pełnych złotych. Powinna być podana kwota z dokładnością co do grosza.  

Następnie ustosunkowała się do nieprawidłowości dotyczącej zakupu kosiarki spalinowej za 

kwotę 3 562 zł. Według Regionalnej Izby Obrachunkowej nie wyjaśniono, czy był to zakup 
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jednej sztuki czy kilku. Pani Skarbnik oznajmiła, że „nie ma obowiązku, żeby wyjaśniać, czy 

jest to jedna sztuka czy kilka, wykazuje się wartościowo”. Poinformowała, że zgodnie  

z ustawą o rachunkowości zakup powyżej 3 500 zł powinien być kwalifikowany jako wydatek 

majątkowy. Zakup kosiarki spalinowej został dokonany ze środków bieżących. W związku  

z tym „zaistniała potrzeba przeksięgowania tego zakupu na odpowiedni paragraf,  

tzn. majątkowy”. Zostało to skorygowane. 

Pani Danuta Dubicka powiedziała, że należy przyjrzeć się nieprawidłowościom stwierdzonym 

w informacji o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury i je wyeliminować. 

Poinformowała, że do tej pory Regionalna Izba Obrachunkowa nie wydawała opinii na temat 

działalności instytucji kultury. Dodała, że Gminne Centrum Kultury posiada osobowość 

prawną i za właściwe funkcjonowanie tej jednostki odpowiada dyrektor. 

Następnie pani Skarbnik oznajmiła, że uwaga dotycząca informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej zostanie uwzględniona „przy kolejnych opracowaniach”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie informacji z wykonania budżetu 

Gminy Łobżenica za I półrocze 2016 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą 

informację. 

 

Ad. 7 Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał, interpelacji 

radnych oraz o wydanych zarządzeniach w I półroczu 2016 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie informacji. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację 

Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał, interpelacji radnych oraz  

o wydanych zarządzeniach w I półroczu 2016 r., która stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica  

w 2016 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty na posiedzeniu w dniu 22 września 2016 r. 

przeanalizowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2016 

roku. Został on zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Powiedział, że Komisja Komunalna wnioskuje o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2016 roku. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIII/187/16 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2016 roku, 

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIX/198/13 w sprawie uchwalenia 

regulaminu zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych lub opiekuńczych nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze oraz ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych lub opiekuńczych niektórych nauczycieli w szkołach  

i przedszkolach, a także w sprawie liczby uczniów, na których przysługuje etat 

nauczyciela bibliotekarza w Gminie Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty na posiedzeniu w dniu 22 września 2016 r. pochyliła się 

nad projektem ww. uchwały. W posiedzeniu uczestniczył przedstawiciel Związku 

Nauczycielstwa Polskiego. Komisja Oświaty otrzymała na piśmie opinię związku NSZZ 

„Solidarność” Pracowników Oświaty. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek Połczyński 

Powiedział: „Chciałem Państwu zwrócić uwagę na to, że podstawa prawna ulega w tej chwili 

zmianie”. Poinformował o ogłoszeniu nowego tekstu jednolitego Karty Nauczyciela - Dz. U. 

z 2016 r. poz. 1379.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIII/188/16 zmieniającą uchwałę Nr XXIX/198/13 w sprawie uchwalenia 

regulaminu zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych lub opiekuńczych nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze oraz ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych lub opiekuńczych niektórych nauczycieli w szkołach  
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i przedszkolach, a także w sprawie liczby uczniów, na których przysługuje etat 

nauczyciela bibliotekarza w Gminie Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy 

Łobżenica - Gminnego Centrum Administracyjno - Finansowego w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki 

organizacyjnej Gminy Łobżenica - Gminnego Centrum Administracyjno - Finansowego  

w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 22 września 

2016 r. wypracowała następujące poprawki do projektu powyższej uchwały: 

a) Komisja zaproponowała zmianę nazwy jednostki organizacyjnej na Centrum 

Administracyjno-Finansowe w Łobżenicy. 

b) Komisja opowiedziała się za wykreśleniem pkt 6 w § 9 Statutu Centrum. 

c) Komisja zaproponowała wykreślenie § 10 Statutu Centrum. 

d) Komisja zaproponowała następujące brzmienie § 11 Statutu Centrum: Dyrektor zarządza 

jednoosobowo Centrum i reprezentuje je na zewnątrz.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przeanalizowała projekt uchwały. 

w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Łobżenica - Gminnego Centrum 

Administracyjno - Finansowego w Łobżenicy. Do projektu uchwały dołączono informację  

o wydatkach związanych z utworzeniem centrum. Powiedział: „Komisja doszła do 

przekonania, że w zasadzie to nie generuje nowych kosztów”.  

Poinformował, że nowa jednostka będzie wykonywała zadania administracyjne, finansowe  

i organizacyjne na rzecz szkół oraz Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Oznajmił: „Zdaniem Komisji to rozwiązanie pozwoli na bardziej profesjonalną obsługę 

administracyjną jednostek organizacyjnych Gminy”.  
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Radny Edward Starszak dodał, że opinia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

w sprawie utworzenia centrum administracyjno-finansowego jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zaproponowała, aby w § 1 

projektu omawianej wykreślić wyrażenie „a w szczególności”. Dodał, że radni otrzymali 

przed sesją projekt powyższej uchwały wraz z naniesionymi zmianami. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że „wnioski Komisji prawie w całości zostały uwzględnione”. Dostrzegł 

potrzebę zastąpienia w podstawie prawnej słów „art. 11 ust. 2” wyrażeniem „art. 12 ust. 1  

pkt 2, ust. 2”. Powiedział, że w uzasadnieniu do projektu uchwały wykreślono następujące 

słowa: „w drodze przekształcenia Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy”. 

Pan Wiceburmistrz zaproponował również nowe brzmienie § 10 Statutu Centrum: „Dyrektor 

Centrum jest zatrudniany i zwalniany przez Burmistrza Łobżenicy”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Wyraził wątpliwości co do zapisów pkt 1, 5, 14 i 15 w § 10 Statutu Centrum. Przytoczył treść 

pkt 5: „Rozliczenie inwentaryzacji składników majątkowych stanowiących mienie jednostek 

obsługiwanych, wymienionych w § 8”. Dodał: „A § 8 nie wymienia tutaj żadnych takich 

jednostek”. 

 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska 

Powiedziała: „Zostało tutaj zastosowane odniesienie, że w § 8 jest mowa o jednostkach 

obsługiwanych, o których mowa w § 2 uchwały”. Dodała: „Statut jest załącznikiem do 

uchwały. Uchwała powinna zawierać jednostki obsługiwane, obsługujące i zakres. I to  

w uchwale jest”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał kolejno pod głosowanie następujące poprawki do projektu uchwały w sprawie 

utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Łobżenica - Gminnego Centrum Administracyjno 

- Finansowego w Łobżenicy: 
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1) Zmiana nazwy jednostki organizacyjnej na Centrum Administracyjno-Finansowe  

w Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą 

poprawkę. 

 

2) Wykreślenie pkt 6 w § 9 Statutu Centrum. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą 

poprawkę. 

 

3) Nowe brzmienie § 10 Statutu Centrum: „Dyrektor Centrum jest zatrudniany i zwalniany 

przez Burmistrza Łobżenicy”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą 

poprawkę. 

 

4) Nowe brzmienie § 11 Statutu Centrum: „Dyrektor zarządza jednoosobowo Centrum  

i reprezentuje je na zewnątrz”.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą 

poprawkę. 

 

5) Wykreślenie w § 1 projektu uchwały wyrażenia „a w szczególności”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą 

poprawkę. 

 



 28 

6) Zastąpienie w podstawie prawnej wyrażenia „art. 11 ust. 2” wyrażeniem „art. 12 ust. 1 pkt 

2, ust. 2”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą 

poprawkę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z wprowadzonymi poprawkami. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIII/189/16 w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Łobżenica - 

Centrum Administracyjno - Finansowego w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił panią Skarbnik o omówienie propozycji zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 

2016 rok. 

 

O godzinie 16:02 salę obrad opuścił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Aleksander Tadych. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Przedstawiła propozycje zmian w budżecie Gminy.  

 

Kopia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego szczegółowo zapoznała się  

z proponowanymi zmianami. Powiedział, że pani Skarbnik wyjaśniła przyczyny dokonania 

korekt w budżecie. Poinformował, że w przypadku zatwierdzenia zmian w planie finansowym 

Gminy środki przeznaczone na inwestycje wzrosną do prawie 4 mln zł.  

Radny Edward Starszak dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że gminy, przez które przepływa Łobżonka, zamierzają przygotować 

infrastrukturę dla spływów kajakowych. Jednym z jej elementów są tzw. przenoski dla 

kajaków.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIII/190/16 w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok, która 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2024 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2024 został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIII/191/16 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2016-2024, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/157/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 29 marca 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pilskiemu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIII/192/16 w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/157/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 29 marca 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pilskiemu, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia wsparcia dla Powiatu Pilskiego  

w wysokości 40 000 zł na budowę chodnika w Ratajach. Następnie otworzył dyskusję w tej 

sprawie.  

 

Wobec braku uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIII/193/16 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu, która 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy 

Nakło nad Notecią 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIII/194/16 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Nakło 

nad Notecią, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 16 Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że do Komisji Oświaty i Polityki Społecznej wpłynęła informacja na temat 

przygotowania jednostek oświatowych do roku szkolnego 2016/2017. Przypomniał, że  

w czerwcu br. Komisja Oświaty otrzymała wykaz prac, które zostaną wykonane w szkołach w 

okresie wakacyjnym. Powiedział, że porównując obydwa dokumenty „widać wyraźnie, że jest 

więcej wykonanych prac niż było zapowiadanych”. Dodał, że informacja na temat 

przygotowania jednostek oświatowych do roku szkolnego 2016/2017 została jednogłośnie 

przyjęta przez Komisję Oświaty i Polityki Społecznej. 

 

O godzinie 16:27 salę obrad opuściła Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poruszył temat budynku na Placu Zwycięstwa 10 w Łobżenicy. Oświadczył: „Ten budynek 

stoi w środku miasta i wygląda obskurnie”. Stwierdził, że największym problemem jest 

„wybrzuszający się coraz bardziej niebezpiecznie szczyt budynku. Po prostu od klatki 

schodowej zaczyna już odchodzić ściana szczytowa”. Powiedział, że brak działań może 

doprowadzić do katastrofy budowlanej.  

Poinformował, że budynek na Placu Zwycięstwa 10 znajduje się w zarządzie Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Oznajmił, że oprócz prac „liftingowych nic 

konkretnie się nie zrobiło”. Poprosił pana Burmistrza o zainteresowanie się sprawą złego 

stanu technicznego tego budynku. 

Następnie radny Ryszard Biniak powiedział: „Mam również prośbę o interwencję  

w Eksploatacyjnej Spółdzielni Mieszkaniowej w Złotowie w kierunku takim, aby przyjrzeli 

się oni warunkom, w jakich mieszkają mieszkańcy na Targowej 17. W szczególności chodzi  

o pana ………….”. Dociekał również, czy został przeprowadzony przegląd stanu 

technicznego substancji mieszkaniowej stanowiącej własność Gminy. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Zapytał, czy w 2016 r. będą jeszcze wykaszane pobocza dróg powiatowych. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Potwierdził, że budynek na Placu Zwycięstwa 10 w Łobżenicy znajduje się w złym stanie 

technicznym. Powiedział: „Tam rzeczywiście będzie trzeba sporych nakładów. Pan prezes 

Wasiak o tym wie i chcemy w najbliższym czasie ustalić z panem prezesem zakres prac 

remontowych w ogóle na obiektach”. Dodał: „Tak jak już wcześniej też mówiłem 

przygotowujemy duży projekt na wizualizację wszystkich budynków”.  

Pan Burmistrz oznajmił, że zwróci się do Eksploatacyjnej Spółdzielni Mieszkaniowej  

w Złotowie w sprawie budynku przy ul. Targowej 17 w Łobżenicy. Powiedział, że zostanie 

dokonany przegląd substancji mieszkaniowej. 

Następnie poinformował, że pobocza dróg powiatowych były w 2016 r. dwukrotnie 

wykaszane. Stwierdził: „Trzeci raz koszenie musi nastąpić na terenie naszej Gminy”. 

Powiedział, że będzie interweniował w tej sprawie. Dodał: „Uważam, że jeżeli jest 

wykaszanie dróg powiatowych to kosiarka żyłkowa i przepusty też są wykoszone. Oni sobie 

objeżdżają i jadą dalej”.  
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Zenon Hoppe 

Poinformował, że część budynków na terenie Dębna nie posiada tabliczek z numerem 

porządkowym. Oświadczył: „Panie Burmistrzu. Pan obiecał tabliczki nam na domy”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał, kiedy złożył powyższą obietnicę. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Zenon Hoppe 

Oznajmił, że na jednej z wiosennych sesji. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Podejrzewam, że myślałem o tych kierunkowych do posesji”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Zenon Hoppe 

Stwierdził: „To chociaż kierunkowe dobrze by było”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „Wyjaśnimy tą sprawę. Jeszcze z panem będę rozmawiał na ten temat”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zwróciła uwagę na niszczenie chodnika na wjeździe do posesji przy ul. Dąbrowskiego 6  

w Łobżenicy. Poprosiła pana Burmistrza o interwencję w tej sprawie. 

 

Ad. 17 Wolne głosy i wnioski 

 

Pani ……………. 

Powiedziała: „Nie dostałam odpowiedzi na pytanie dotyczące kwot wydatkowanych  

w 2016 r. w rozdziale na utrzymanie zieleni w miastach i gminach. Dotyczy to tej kwoty 

103 728, 38 zł. Nie dostałam też odpowiedzi na pytanie dotyczące działań podjętych  

w Miejsko Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej po kontroli Komisji Rewizyjnej  

w Łobżenicy”. 

Odniosła się do odpowiedzi udzielonej przez panią dyrektor Gryniewicz w sprawie placówki 

wsparcia dziennego w Łobżenicy. Stwierdziła: „Dostałam odpowiedź, w której dostałam 

informację, iż wobec powyższego informuję, że przystąpiono do dostosowania zapisów 
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regulaminu organizacyjnego placówki i wsparcia dziennego w Łobżenicy do aktualnego stanu 

prawnego. W celu uzyskania opinii prawnej przekazane zostały dokumenty do radcy 

prawnego zatrudnionego w Miejsko Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Łobżenicy. 

Chciałabym tylko ustosunkować się do tego zapisu. Regulamin organizacyjny placówki 

wsparcia dziennego nie jest dostosowywany do aktualnego stanu prawnego, gdyż on 

powinien powstać na podstawie aktualnego stanu prawnego, jaki wówczas obowiązywał. Nie 

było zmian w prawie, tak, w tym punkcie”.  

Pani ……………. oznajmiła: „Ponadto przyznam, że przyjęcie kierownika tej placówki rodzi 

skutki prawne. Tak. Bo mamy kierownika powołanego przez Burmistrza w komórce 

organizacyjnej, która jest przynależna do jednostki organizacyjnej Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. Ja rozumiem, że skutki prawne, jak przyjęcie kierownika na 

takie stanowisko i wszystko co, z tym się rodziło przez ten czas, budzi wiele moich 

wątpliwości. No bo co. Najpierw powstał regulamin niezgodny z prawem, żeby powołać 

kierownika. I w tej chwili mamy nepotyzm. Czyli robimy dokumenty, żeby przyjąć swoich 

ludzi. Albo niewłaściwie został stworzony regulamin. Ale wtedy nie było ogłoszonego 

konkursu na kierownika. Tylko kierownik został powołany”. 

Zapytała: „Czy pan Burmistrz uczestniczył w szkoleniu u pana Tymochowicza. Bo takie 

informacje gdzieś się pojawiały i to jeszcze było ze wskazaniem, że z pieniędzy gminnych”. 

Następnie pani ……………. powiedziała: „W tym roku, o ile pamiętam, został sprzedany 

budynek internatu w Łobżenicy. Różnica w cenie jaka była, o ile się nie mylę, wynosiła chyba 

5 000 zł. My sprzedajemy internat, a za chwilę pojawia się projekt, w ramach którego my 

wynajmujemy mieszkania. Mało tego. Na pomoc społeczną w tym roku, na ostatniej sesji 

było poruszane, że będą wynajmowane garaże, żeby wydawać żywność. Za budynkiem 

internatu były garaże. Ja nie wiem, czym kierowano się sprzedając internat. Ale nakłady, jakie 

można było ponieść, uważam, że chociażby na mieszkanie socjalne w tej chwili, czy na 

potrzeby mieszkańców Gminy Łobżenica, gdzie vis a vis jest ośrodek zdrowia, gdzie jest gro 

innych rzeczy, które można by było. Lokalizacja była wspaniała. A w tej chwili my będziemy 

wynajmować te mieszkania. Nie wiem, czy nie pomyślano o tym, czy nie wzięto pod uwagę, 

czy nakłady byłyby zbyt wysokie, ale moim zdaniem też trzeba by się było do tego odnieść.  

Pani ……………. zapytała: „Dlaczego pan Wiceburmistrz dostaje dodatek specjalny  

w kwocie 967, 50 zł, jeśli zadania, które są realizowane w ramach tego dodatku specjalnego: 

nadzór nad jednostkami oświatowymi, wynika z niczego innego jak z Regulaminu 

Organizacyjnego Gminy. To są podstawowe zadania dla Wiceburmistrza. Rozumiem, że 

dodatek specjalny jest za jakieś dodatkowe rzeczy, a nie za to, co właściwie powinniśmy mieć 
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ujęte w zakresie czynności. Zrodziło to moim zdaniem takie konsekwencje, że dochód 

uzyskany w 2015 r. przez Burmistrza i Wiceburmistrza jest prawie zbliżony. My mamy, że 

tak powiem, dwie osoby na urzędach, które mają bardzo podobne wynagrodzenie. Różnica  

w dochodzie wynosiła 2 309,78 zł”. Dodała: „Ja rozumiem, że dla wszystkich pieniądze są 

bardzo ważne. Ale z drugiej strony patrząc na oświatę. (…) Ogranicza się tam środki, a daje 

się dodatek specjalny”. 

 

Pan ………..……. 

Zaproponował, aby pan Burmistrz oraz pani dyrektor Gryniewicz udzielili odpowiedzi na 

zadane pytania. 

Oświadczył: „Ja w miesiącu maju jasno panu powiedziałem, że teren Gminy czy urzędu 

miasta to nie jest pana prywatny folwark. Prywatny folwark może pan robić na własnej 

posesji. Nie w urzędzie miasta. Tu obowiązują przepisy”. Stwierdził: „Takie uśmieszki to pan 

może sobie robić poza urzędem miasta”.  

Powiedział: „Jasno pana pytałem, dlaczego pan nie przestrzega i czy pan zna przepisy 

wynikające z art. 35 i 36 Kodeksu postępowania karnego. Dlaczego pan nie udziela 

odpowiedzi na pisma, które wpłynęły w miesiącu maju i w miesiącu czerwcu”. 

Następnie oznajmił: „Doskonale państwo wiedzą, gdyż na ostatniej sesji, że. Jeśli pani 

Gryniewicz ma jakieś tutaj komentarze, to oddam mikrofon na chwilę”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

 „Panie ………. Proszę kontynuować”. 

 

Pan ………..……. 

Poinformował: „Jasno było określone, że z uwagi na zachowania przestępczogenne zostało 

wszczęte śledztwo z art. 231 wobec Burmistrza Łobżenicy, to jest niedopełnienia 

obowiązków, jak również wobec Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Anny Gryniewicz z art. 271, to jest poświadczenia nieprawdy w dokumentach urzędowych.  

Z uwagi na powiązania Burmistrza z Komendant Powiatową Beatą Krzeszewską, Powiatową 

w Złotowie. Z kolei te powiązania wiążą się z tym, że ściśle współpracuje z Prokuratorem 

Prokuratury Rejonowej w Złotowie. Została prokuratura wyłączona z tychże czynności jako 

organu ścigającego ten szereg przestępstw. Żeby jeszcze było ciekawiej w dniu wczorajszym 

otrzymaliśmy pismo od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu, który kierował 

pismo do Komendanta Powiatowego. Na wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Pile. 
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Ja tylko przytoczę, że do Komendy Powiatowej Policji w Pile w dniu 9 września wpłynęły 

materiały z Prokuratury Rejonowej dotyczące podejrzenia popełnienia szeregu przestępstw  

z art. 231 § 1 przez Burmistrza Łobżenicy oraz 271 § 1 Kodeksu karnego przez Dyrektora 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Annę Gryniewicz. Zawiadomienie dotyczy 

osoby Piotra Burmistrza Łosoś oraz Anny Gryniewicz jako sprawujących funkcje publiczne. 

W dniu 12 września br. młodszy inspektor Piotr Skrzypkowiak, Komendant Powiatowy 

Policji w Pile, zwrócił się do Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu z wnioskiem  

o wyłączenie Komendy Powiatowej w Pile z prowadzenia postępowania przygotowawczego 

w powyższej sprawie z uwagi na to, że Komenda Powiatowa Policji w Pile na bieżąco 

współpracuje z Burmistrzem Łobżenicy na płaszczyźnie dotyczącej bezpieczeństwa w Gminie 

Łobżenica i Powiatu Pilskiego obejmującego Gminę Łobżenica. Na bieżąco współpracuje  

z pracownikami Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i jego dyrektorem. Wobec 

powyższego w celu wyeliminowania ewentualnych zarzutów o stronniczość i brak 

obiektywizmu w prowadzonym postępowaniu przygotowawczym został poinformowany pan 

komendant, iż na podstawie Zarządzenia Nr 25 Komendanta Głównego Policji do 

prowadzenia niniejszego postępowania została wyznaczona inna Komenda Powiatowa Policji. 

Czyli Komenda Powiatowa Policji, jako organ wykonujący pod nadzorem prokuratury 

rejonowej, został wyłączony z tego postępowania. Jest to kolejny dowód na to i przykład, że 

są różne powiązania”.  

Następnie pan ………..……. powiedział: „Ja też mówiłem jasno, że skoro otacza się osobą  

o zachowaniach przestępczych i to mówię państwu z pełną odpowiedzialnością. Bo jeśli 

komuś coś się nie podoba, to zawsze może wszcząć czy skierować do organów ścigania. 

Osobą z otoczenia Burmistrza. Do tego dochodzą zachowania przestępczogenne osoby 

Burmistrza czy też Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. To wcale się 

nie dziwię i mieszkańcy też się nie dziwią, że tak jest. Zainteresowaniu powinno podlegać 

wiele innych sfer z działania Burmistrza”.  

Oznajmił: „Co do odpowiedzialności też ujawniania różnych danych osobowych, to jest 

nieprzestrzegania ustawy o ochronie danych osobowych Np. na facebooku część sesji jest 

tutaj ujawniana, poprzedniej sesji. Poza tym forum Łobżenicy. No te wpisy są no wręcz 

przerażające. Niekiedy, jak się okazuje, no Burmistrz może stracić swoją wiarygodność np.  

w lesie. Pomijając te wątki, które tam są poruszane. To jest żenujące, że osoba sprawująca 

urząd Burmistrza otacza się takimi osobami, jak się otacza. Poza tym postępuje tak jak 

postępuje. I przynajmniej, żeby pan się dalej nie hańbił, i to mówię też również z pełną 
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odpowiedzialnością, to niech pan zadba sobie o swój system wartości etyczno-moralnych. Bo 

to co o panu słychać, jako osoby Burmistrza, no to przechodzi wszelkie granice, tak”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Pan ………..……. 

Poprosił pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Na kwestie poruszone przez panią i przez pana odpowiem państwu na piśmie”. 

 

Pan ………..……. 

Oświadczył: „Czy tak samo jak na ostatniej sesji pan nie ma nic więcej do powiedzenia. Ja po 

raz kolejny zadaję panu pytanie, dlaczego pan nie przestrzega przepisów wynikających  

z art. 35 i 36. Tak. I co ma pan w tej sprawie do powiedzenia. Pan wręcz prowokująco się 

zachowuje. Powiem więcej. Panie Burmistrzu, skoro pan sobie kpiny urządza, to wpłyną 

kolejne materiały jako skargi na nieprzestrzeganie przepisów prawa przez pana jak również 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. I teraz w przypadku, jeśli kolejny 

raz Komisja Rewizyjna uzna stronniczo za niezasadne skargi, to żeby pan wiedział, że no 

niestety wpłyną kolejne materiały zgodnie z procedurą i przepisami do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego. Bo pan sobie kpin nie będzie urządzał tutaj na terenie miasta. (…) Proszę 

bardzo o skromną odpowiedź chociaż. Bo po raz kolejny pan mówi, że udzieli odpowiedzi na 

piśmie, a udziela pan lakonicznych i nierzeczowych odpowiedzi. Tak. Wystarczy trochę 

czytać. A jeśli ma pan problem z pamięcią, chociażby obiecywał pan tą numerację w Dębnie, 

no to wie pan, to niech włączy pan tą farmakologię”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział:  „Myślę, że pan Burmistrz wyraził wolę odpowiedzi”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Zwróciła się do pani ……….…… w sprawie wydatków związanych z utrzymaniem zieleni. 

Oznajmiła: „Ja nie odebrałam tego pani pytania jako oficjalnego wniosku o udzielenie 

odpowiedzi. Zgłosiła się do mnie pani Kirschenstein dwa dni po tej sesji. Udzieliłam jej 
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bardzo szczegółowej informacji. Pokazałam dokumenty, co się składa na to. Bo te sto trzy 

tysiące zł to jest plan na cały rok. Natomiast wykorzystanie według tego stanu, o który pani 

pytała, było sześćdziesiątych tysięcy z kawałkiem. Dwadzieścia ponad tysięcy to były 

wydatki zrealizowane w ramach funduszu sołeckiego przez nasze sołectwa. No  

i w granicach czterdziestu tysięcy to były wydatki, które ja wyspecyfikowałam łącznie  

z groszami. (…) To jest prawda, że to się pojawiło na Kocham Łobżenicę, ale z tego co ja 

wiem, to jest to jedno z podstawowych źródeł informacji. I te wszystkie dane zostały podane, 

więc ja uznałam, że jest to informacja wystarczająca.  

Pani Skarbnik dodała: „Jeżeli ja to niewłaściwie odebrałam, to jedynie mogę przeprosić  

i zobowiązać się, że w ciągu trzech dni najpóźniej pani otrzyma szczegółową odpowiedź na 

zadane przez panią pytanie”. 

 

Pani ……………. 

Powiedziała: „Dziękuję za pani chęć odpowiedzi. Dla mnie informacja przekazana pani 

Kirschenstein, z całym szacunkiem do strony, jaką pani Kirschenstein prowadzi, nie jest dla 

mnie informacją, która jest wiążąca. Dla mnie wiążącą odpowiedzią jest odpowiedź, która 

albo ukaże się na BIPie, albo ewentualnie dostanę ją w wersji papierowej”.  

 

Pan ………..……. 

Oznajmił: „Dla mnie też również żadne fora społecznościowe, czy to facebook, czy też forum 

Łobżenicy, nie są jakimś wiarygodnym źródłem informacji. Ale niestety pojawia się tam 

szereg informacji, no które są jakoś tam komentowane. I no nie ukrywam, że nawet docierają 

różne do mnie telefony innych osób spoza gminy czy też spoza województwa. I proste są 

pytania. Co wy macie tam z tym Burmistrzem. Co to jest za osoba. Jakimi wartościami on się 

kieruje. Co w ogóle to ma znaczyć. Te no w cudzysłowiu pikantne wątki na tych forach. Jeśli 

są problemy z tego powodu, nawet z różnymi organami panie Burmistrzu pana, to niech pan 

włączy farmakologię, bo naprawdę jest wstyd i hańba, że takie wątki są poruszane na temat 

pana na forach. Tak. I jeśli to jest nieprawdą, to co tam pisze, zawsze pan może pociągnąć do 

odpowiedzialności. Bo nikt w sieci nie jest anonimowy”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oświadczył: „Zostały już pewne pytania postawione. Pewne jakieś niezadowolenia. I pan 

Burmistrz swoją deklarację złożył, że na piśmie”. Zapytał, czy są jeszcze osoby chętne do 

zabrania głosu w tym punkcie obrad. 
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Pan ………..……. 

Stwierdził: „Ale to jest po raz kolejny deklaracja, że będzie udzielona odpowiedź. A udziela 

odpowiedzi jakich. Lakonicznych, mało rzeczowych i nie na temat. I to wszystko. Tak. No to 

niestety dochodzi do konkretnej sytuacji prawnej, że potwierdza się nieprzestrzeganie 

przepisów prawa przez osobę sprawującą urząd Burmistrza”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Myślę, że ja tu akurat cokolwiek bym nie powiedział pana nie zadowolę i pan 

będzie oczekiwał odpowiedzi. W tej chwili nikt nie da tej takiej kompletnej odpowiedzi.  

Ale ta deklaracja jest pana Burmistrza, że na piśmie”. 

 

Ad. 18 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 17:00 zakończył obrady XXIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 

 


